
 
Verslag vergadering Adviesraad Sliedrecht 

 
Dinsdag 23 januari 2024  19.30-21.30 uur 
Raadsinformatieruimte in het Raadhuis Doctor Langeveldplein 30 
 

Afwezig:      Wouter van der Elst, Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief, ambtelijk secretaris)  
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Aanwezig: Dick van Mourik,  Cockie Rutten, Adrie Romijn, Elles Moonen,  Lennart Broekhuizen,  Peter 
Korevaar (leden), Jan Trapman (voorzitter), Caroline Wilbrink (gemeente Sliedrecht)  

1 Opening en vaststellen van de agenda 
Jan opent vergadering.  
 

2 Concept verslag vergadering 18 december 2023  bijlage 2 
Verslag vergadering besproken, geen aanvullingen.  
 

3 Thema 1:  Advies Conceptplan Brede SPUK en vervolg uitvoeringsplan (Ruben van den Ouden)  
bijlage 3   is verplaatst naar 5 maart 

4 Thema 2: Jaarverslag 2023  
Bespreken bijlage 4, aanvullingen en afspraken maken / taken verdelen.  
Vaststellen jaarverslag; aanvullen met mogelijk extra informatie, ieder kijkend met eigen inbreng. 
Mogelijke doorkies link mbt gegeven adviezen  
Aangaande budget 2023, en ook 2024: Caroline zal aan Jan informatie verstrekken 

5 In gesprek met de gemeente – Caroline                             

• Stand van zaken diverse onderwerpen 
VN verdrag Handicap 
In Sliedrecht hebben we de visie Inclusief Sliedrecht. In deze visie is opgenomen dat we het 
belangrijk vinden dat in onze samenleving plaats is voor iedereen. Er wordt geen onderscheid 
gemaakt op basis van sekse, genderidentiteit, afkomst, etniciteit, beperking of religieuze gezindte. 
Dit betekent in de uitvoering dat wij ons niet richten op specifieke doelgroepen, maar we als 
voorwaarde stellen dat alle diensten, voorzieningen etc. in Sliedrecht toegankelijk zijn voor alle 
inwoners. Daarnaast worden al onze projecten en voorstellen getoetst op inclusiviteit en 
toegankelijkheid.  

• Jan heeft bij Caroline opgevraagd het document inzake Inclusie (zie bijlage), maar dit 
behandelt niet nauwelijks de gehandicapten. 

• Vragen betreft bestaan er documenten waaraan projecten en nieuwbouw getoetst 
word op het verdrag handicap. Jan stelt concept verslag om gemeente te bevragen 
helderheid te geven mbt het verdrag.  

 
Jeugdwelzijnsbeleid – advies Adviesraad nodig en wanneer? 
Het huidige jeugdwelzijnsbeleid loopt tot eind 2025. In 2025 zal een start worden gemaakt met het 
opstellen van nieuw beleid. We vinden het belangrijk dat de Adviesraad hierbij betrokken wordt. 
De verwachting is dat in het eerste halfjaar van 2025 gaat plaats vinden.  
 
Medipoint  
De Sociale Dienst Drechtsteden heeft voor hulpmiddelen (verstrekt vanuit Wmo 
maatwerkvoorzieningen) een contract met Medipoint. Als gemeente hebben we geen contract met 
Medipoint. Goed om te weten, in 2022 is Medipoint verhuisd van Maasdijk naar Zwijndrecht en dat 
heeft veel problemen met zich meegebracht. Hier heeft de Regionale Adviesraad destijds ook 
vragen over gesteld. 

• Wat zijn hier de uitkomsten van? 
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Mantelzorgcompliment herijken 
Mantelzorgers zijn van grote waarde. Daarom vinden we het belangrijk dat zij passend 
gewaardeerd en ondersteund worden, waarbij de draagkracht en draaglast in balans zijn. De 
gemeente en het Bonkelaarhuis vinden het daarom wenselijk om de huidige ondersteuning en 
waardering de komende periode herijken. Hierbij is de inhoud – wat is passend voor de 
mantelzorgers – leidend. De komende tijd gaan we samen met het Bonkelaarhuis bekijken hoe het 
mantelzorgcompliment eruit gaat zien. Bij dit proces wordt ook input van de Adviesraad gevraagd. 
De planning voor nu is dat dit in het eerste halfjaar van 2024 gaat plaats vinden.  
 

• Jan heeft regionaal rondgevraagd wat andere gemeentes doen mbt invulling van de 
mantelzorgwaardering. Komt hier nog op terug.  

• Wanneer voldoe je aan de stempel mantelzorger? 

• Aandacht besteden aan bereiken van nieuwe mantelzorgers.  

• Onderwerp toevoegen aan agenda dit jaar. Contactpersoon benaderen om een 
beknopte layout te krijgen over het mantelzorgbeleid? Update vragen aan Suzanne 
Lankhorst  hoe het er nu voor staat, zijn er nog toekomstverwachtingen? 

 
Vraag van Jeroen Loeve éénmalig aanvullende ondersteunende activiteiten op het gebied van minima, 
armoede en schulden problematiek     bijlage 5 

In de gemeenteraadsvergadering van dinsdag 12 december 2023 is een amendement aangenomen 
om aan alle Sliedrechtse huishoudens met een inkomen tussen de 120 en 150% van het wettelijk 
sociaal minimum een energietoeslag van € 150 uit te keren. Als gemeente hebben we samen met 
het Bonkelaarhuis uitvoering gegeven aan deze regeling. Daarbij heeft de raad eerder gevraagd aan 
het college om met een plan te komen voor invulling van de éénmalige Rijksmiddelen voor 
Flankerend beleid energiearmoede en Dienstverlening gemeentelijke aanpak armoede en schulden. 
Met deze middelen hebben gemeenten van het Rijk de ruimte gekregen om op het gebied van de 
minimavoorzieningen, armoede en schulden éénmalig extra ondersteuning en of activiteiten te 
organiseren. In deze zouden wij jullie graag willen betrekken. Daarbij is het mijn vraag aan jullie, 
wat zouden jullie de gemeente Sliedrecht willen adviseren om als éénmalig aanvullende 
ondersteunende activiteiten te organiseren op het gebied van minima, armoede en schulden 
problematiek? 

Mijn vraag is ook om je in het denken en delen van ideeën niet te laten begrenzen door middelen 
maar je te laten leiden door het gemis aan ondersteuning gedacht vanuit knelpunten en problemen 
voor inwoners. 

Graag zou ik jullie willen vragen om uiterlijk vrijdag 2 februari 2024 jullie ideeën met mij te delen. 
(Ter informatie, dezelfde vraag is ook gesteld aan de participerende leden van het platform 
armoede.) Vervolgens zal ik op basis van alle inbreng, medio half/eind februari een advies 
uitbrengen aan de verantwoordelijk portefeuillehouder en het college. Uiteraard zal ook het 
eindadvies met jullie gedeeld worden. 

• Hoe bereik je de bevraagde doelgroep 

• Welk termijn hoort bij zo’n aanvraag en uitvoering? 

• Doelgroep werkende met kinderen?  

• Een optie tot eenmalige uitbetaling in de vorm van geld/munten?  
Werken winkels hieraan mee? 

• Mogelijk goede samenwerking of uitvoering door bonkelaarhuis 

 

Afstemmen van thema’s op waar de gemeente op dit moment actief mee is? 
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7 Kernteams/aandachtsgebieden: 

• Wmo: Caroline; op zoek naar een nieuwe collega 

• Regionale adviesraad: Jan                  concept verslag 20-11-2023 bijlage 7a 
Beknopte samenvatting; adviezen voor de GR Sociaal/SDD, onderwerpen worden 
besproken zoals inkoop HO, powerfull ageing, wijkteams, stroomlijn 

• Beschermd wonen/verwarde personen: Peter 

• Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie  
Mogelijke herijking? Wachten nog op antwoord van Jeroen. Dick krijgt de vraag van lennart 
doorgestuurd en probeert alsnog via Jeroen uit te vinden of er vernieuwingen zijn? 

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles 
Contact met SOJS, ideeen voor zaken mbt tot Elektra en andere zorgen mogelijk via 
adviesraad uiteenzetten.  

• Communicatie: Website; Lennart   Sociale media: Adrie 
Email adres genereren voor input uit de samenleving. Contactformulier wordt weer actief 
gesteld, afwachten wat hier de uitkomsten van zijn. Nadenken hoe we social media 
mogelijk zichtbaarder kunnen maken. Mogelijk agenda delen.  

• Woonzorgvisie: allen. Stand van zaken: Caroline 

• MAG: Jan 
Jan heeft hieruit meerdere mensen gesproken. Er is een opening tot het meekijken hoe 
anderen hierin te werk gaan. Kennismaking tussen leden mag gepland worden,  Cockie, 
Lennart, Adrie, Jan en Elles staan hier voor open. Leden kunnen als gast aansluiten tijdens 
de vergadering van de MAG (14 maart) 

• VN verdrag handicap: allen -zie ook pt. 5 

• Vervoer:                                 verslag vervoersplatform 2-11-2023 bijlage 7b  
Jan en Lennart gaan 2/2 op bezoek bij Stroomlijn (Drechthopper) 

• Jan: zorgakkoord;  
Er is een regioplan gekomen. Er zijn meerdere diverse initiatieven gekomen om het 
zorgpersoneel tekort terug te dringen. Vergrijzing, psychische mentale gezondheid en 
leefstijl zijn thema’s die extra aandacht krijgen.  

• Koepel: Allen 
Aanmelden voor de nieuwsbrief voor geïnteresseerden.  

 

8 Ontvangen signalen uit de samenleving ? 
Lennart; Onduidelijkheid mbt invulling van Elektra.  
Incidenten vanuit Drechthopper  
Dick; Zorgen vanuit inwoners mbt AZC, nadenken over specifieke vragen als volgend agendapunt.  
Jan; Eenzaamhied ( bijeenkomst bonkelaarhuis) zorgen voor een goede doorstroom en helderheid 
voor doelgroep voor activiteiten.  
Peter; zorgen voor een actief netwerk van verschillende organisaties die zich inzetten voor 
jongeren dat deze gezamenlijk een rode draad vormen.  
Jan; gemeentegerichte adviseur van SDD uitnodigen voor een vergadering, voor een mogelijke 
uitleg en toelichting qua samenwerking.  
 

9 Volgende vergadering, rondvraag en sluiting                  bijlage 9 vergaderschema 2024 

• Volgende vergadering: 5 maart 2024.   
Thema 1:  Advies Conceptplan Brede SPUK en vervolg uitvoeringsplan (Ruben van den Ouden)   
                                                                                

• Zijn er punten voor de rondvraag? 
Vanuit Jan:  vraagpunten voorbereiden die wij tijdens deze vergadering zouden kunnen bespreken. 
 


